
Norsk Spaniel Klub 
Hovedstyret 
 
 

PROTOKOLL FRA TEAMS MØTE 19.Juni 2024 KL 20.00 
 
 
Tilstede: Niclas Strøm, Lise Tromsdal, Kristin Nersveen, Sofia 
Wennersten, Tor Magne Gramstad 
 
Forfall: Svein Clausen 
 
SAK 13/2024 GODKJENNING AV INNKALLING 
 
  Godkjent   
 
SAK 03/2024 Gjennomgang Protokoll fra RS og oppgaver 
 

1. Oppdatere lovene      Ansvarlig: Lise Tromsdal 
SAK 4.1.1 
SAK 4.1.8 

 
Lovene er oppdatert, Niclas sender lovene til NKK for godkjenning. Publiseres på 
hjemmesiden når de er godkjent.  
 

2. 4.1.2 Endring Oppdretterlisten   Ansvarlig: Lise Tromsdal 
 
Oppdretter er oppdatert, ny versjon er publisert på hjemmesiden. 
 

3. 4.1.4 Veterinærpriser    Ansvarlig: Tor Magne 
Gramstad 

 
Tor Magne jobber videre med skrivet til NKK om veterinærpriser. 
 

4. 4.1.6 Avvikshåndtering    Ansvarlig: HS 
 
NKK jobber med sine rutiner internt, vi i HS påbegynner vårt arbeid med avvikshåndtering 
internt, men prøver å følge opp NKKs jobb angående dette. Avvikshåndtering løftes ut som 
egen sak til neste HS-møte. 
 

5. 4.1.8 Geografisk medlemskap   Ansvarlig: Svein Clausen 
 
Svein ordner med dette kontinuerlig når det kommer inn søknader. 
 

6. 4.1.12 Valgkomiteens Instruks   Ansvarlig: Niclas Strøm 
 
Når valgkomiteens instruks er ferdig, oversendes den til valgkomiteen. 
 

7. 6 Be Innlandet registrere seg i Brønnøysund Ansvarlig: Niclas Strøm 
 
Avdeling Innlandet har fått organisasjonsnummer og er dermed i full drift som egen avdeling.  



 
8. Få protokoll signert     Ansvarlig: Niclas Strøm 

 
RS Protokoll er signert og publisert på hjemmesiden.   
 

 
SAK 05/2024 Jaktkomiteen 
 

Det er innkommet forslag til ny komite:  
Ny leder: Inge Bergland 
Øvrige medlemmer; Marius Lysø, Astrid W. Ellefsen, Ida Anette Nordheim og Lars-
Erik Andersen.  
Det ønskes ingen spesifikk person som nestleder. Arbeidet i komiteen fordeles av 
leder.  
 
Vedtak: HS innstiller den nye jaktkomiteen. Niclas setter opp egen teams-side for 
utvalget.  
 
 
 

SAK 14/2024 Instruks for IT 
 

Det er innkommet mail med ønske om instruks for IT. Hovedstyret tar dette til 
etterretning, og planlegge utforme en instruks om klubbens brukere av Office365.  

Lise forhører seg med noen utenfor styret om de kan være behjelpelig med å lage en 
instruks. 

 
Vedtak: Det utarbeides en instruks for opprettelse og fjerning av Office365 brukere i 

spaniels.org.  
 
 

 
SAK 15/2024 RS Norsk Kennel Klub 
 

Niclas reiste til RS som representant for NSK.  
Niclas orienterer om sakene på RS, og hva som skjer i fremtiden. Det blir et digitalt RS 

i 2025, før et fysisk RS igjen i 2026.   
 

 
 

SAK 17/2024 Utstillingskomiteen 
 

Mandatet for utstillingskomiteen må oppdateres.  
Vi må begynne å planlegge Hovedutstillingen 2025.  
Terminlisten 2025 – arbeidet må påbegynnes gitt de nye fristene for godkjenning. 
Premiekort 2025 – Avtalene med våre samarbeidspartnere angående premiekort må 

fornyes. 
Jubileumsutstilling 2025 – Vi har fått innvilget et Stor-cert i forbindelse med vårt 90-

års jubileum.  
Rosetter – Skal vi fortsette med samme leverandør? 
 

 



Vedtak: Lise tar et møte med utstillingskomiteen basert på punktene nevnt over.  
 
 

 
SAK 18/2024 Innkomne mail  
 

Niclas orienterer rundt innkomne mailer. 
 
 

SAK 19/2024 Våre Spaniels 
 
  Niclas har mottatt rundt 60 blader av Våre Spaniels som har kommet i retur. 
Spørsmålet er hva vi skal gjøre med dette?  
 
  Vedtak: Det lages en post som publiseres på facebook som orienteres rundt hvordan 
folk kan endre sin adresse på Nkk.no - Min Side 
 
 
SAK 20/2024 Oppsummering Hovedutstillingen 2024 
 
  Det ble en fin utstilling. Trivelig atmosfære og godt organisert arrangement. Vi hadde 
flere dommerelever som deltok under helgen, noe som er svært lovende for våre raser.  
Vi har fortsatt ikke mottatt noen regning fra Torbjørnsrud Hotell. 
 
 
 
SAK 21/2024 RS 2025 
 

Det må settes dato for RS 2025 så fort som mulig. Det diskuteres flere aktuelle 
datoer.  
 

 
 
Vedtak: RS vedtas å arrangeres 10-11 mai 2025. HS planlegger RS og fordeler 

oppgaver frem mot RS på neste styremøte.  
 
 

 
SAK 22/2024 Eventuelt 
 
 

Brønnøysund registeret 
  Årets styre må oppdateres i Brønnøysund registeret. Niclas oppdaterer med korrekte 
navn i systemet.  
 
 

Dommerseminar 
Vi må begynne å se på muligheter for et dommerseminar for 2026. Lise begynner 
med det orienterende arbeidet. Tas opp som egen sak på neste møte.  
 
Nordisk Helseseminar 
Niclas tar kontakt med ASU og diskuterer veien videre.  



 
 

   
 
 
Levanger 19. juni 2024 
Lise Tromsdal 
Referent 


